
Från:                                  "Jan Åkerstedt" <aakerstedt@telia.com>
Skickat:                             Sun, 5 Apr 2020 16:31:04 +0100
Till:                                     "Info SD09 norrmalm" <norrmalm@stockholm.se>
Ämne:                               SV: Medborgarförslag - Främjande av issport på Norrmalm

Hej igen
Jag har fortfarande inte fått något svar på denna så jag sickar det igen.
 
M V H jan
 
Från: Info SD09 norrmalm [mailto:norrmalm@stockholm.se] 
Skickat: den 10 januari 2020 12:48
Till: Jan Åkerstedt
Ämne: SV: Medborgarförslag - Främjande av issport på Norrmalm 
 
Hej
 
Jag har fört vidare frågan till Idrottsförvaltningen som är ansvarig för detta.
Med vänlig hälsning

Fredrik Cederberg 
Registrator
Lokal systemadministratör eDok
Norrmalms stadsdelsförvaltning
Avdelningen för administration och prevention
Sankt Eriksgatan 117, 104 30 Stockholm
Telefon: 076-129 41 90
E-post: fredrik.cederberg@extern.stockholm.se
stockholm.se

Information om behandling av personuppgifter
Inom Stockholms stad är det respektive nämnd eller styrelsen i det bolag som hanterar personuppgifterna, som är 
personuppgiftsansvarig. På stockholm.se/dataskydd hittar du information om stadens behandling av personuppgifter.

 

Från: Jan Åkerstedt <aakerstedt@telia.com> 
Skickat: den 10 januari 2020 12:38
Till: Info SD09 norrmalm <norrmalm@stockholm.se>
Ämne: SV: Medborgarförslag - Främjande av issport på Norrmalm 
Prioritet: Hög
 
Hej igen
Jag har fortfarande inte fått något svar på denna! Enligt det idrottspolitiska programmet så 
stadsdelsnämnden ett ansvar för dessa frågor.

mailto:fredrik.cederberg@extern.stockholm.se
http://stockholm.se/
http://www.stockholm.se/dataskydd


 
M V H Jan
 
Från: Jan Åkerstedt [mailto:aakerstedt@telia.com] 
Skickat: den 7 januari 2020 12:37
Till: norrmalm@stockholm.se
Ämne: SV: Medborgarförslag - Främjande av issport på Norrmalm 
 
Hej Norrmalm
Då jag inte har fått någon reaktion på denna så skickar jag den igen.
 
M V H Jan
 
Från: Jan Åkerstedt [mailto:aakerstedt@telia.com] 
Skickat: den 12 december 2019 13:24
Till: norrmalm@stockholm.se
Ämne: Medborgarförslag - Främjande av issport på Norrmalm 
 
 
Hej Norrmalm
Här kommer ett reviderat medborgarförslag. 
 
Titel: Utred hur Norrmalm ska främja barn och ungas möjlighet till is-sport 
 
Enligt det idrottspolitiska programmet så har stadsdelsnämnderna tillsammans med idrottsnämnden ett 
specifikt ansvar för bl.a.

         Främja fysiska aktivitet bland ungdomar
         Erbjuda en mångfald av anläggningar och ytor för spontanidrott
         Verka för att idrottsanläggningar mm stimulera till fysisk aktivitet
         Verka för att utbudet av ytor för fysisk aktivitet motsvarar efterfrågan 

 
Programmet säger också att ”Var man än bor i staden ska det inom rimligt avstånd vara möjligt att 
idrotta och motionera”. Man betonar närheten till anläggningar för att få fler att bli fysiskt aktiva.
Erfarenheter från bl.a. stängningen av Zinken visar med stor tydlighet hur viktigt närheten är. I 
genomsnitt 85% av eleverna i Zinkensdamms skridskoskolor lämnade när verksamheten flyttades till 
närliggande stadsdelar.
 
Norrmalm är en stadsdel där andelen barn och unga växer kraftigt och snabbare än staden i övrigt. 
Tillgången på anläggningar är betydligt sämre än staden i övrigt. Trots det så finns knappast någon 
anledning att tro att behovet  och intresset för idrott skulle vara mindre bara för att man växer upp på 
Norrmalm. 
 
Idrottsnämndens arbete och planer för stadens anläggningar har tyvärr inte adresserat 
innerstadsbehovet.  Det verkar ske någon form av negativ särbehandling.  Det finns därför all anledning 
att Norrmalm, kanske tillsammans med närliggande stadsdelar, tar tag i frågan utifrån ett 
brukarperspektiv. Hur kan man främja fysisk aktivitet bland sina barn och unga? Hur kan man skapa 
tillgång till anläggningar som stimulerar till fysisk aktivitet? 
Syftet är att ge ett brukarperspektiv till idrottsnämndens fortsatta arbete.

mailto:aakerstedt@telia.com
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Förslag: Sammanställ ett  stadsdelsförslag till idrottsnämnden baserat på stadsdelens behov och 
önskade alternativ för att erbjuda barn och unga från Norrmalm möjligheter till is-sport. 
 
Förslag på frågeställningar:
 

         Hur kan en ishall härbärgeras i en stadsmiljö? 
         Kan ett ”sportpalats”, liknande det från 30-talet, vara ett alternativ? 
         Ska man satsa på en mindre isyta för konståkning och skridskoskolor?  
         Kan man göra något tillsammans med Solna stad? En ishall på andra sidan kommungränsen?
         Kan man hitta en tillfredsställande lösning tillsammans med Kungsholmen och Östermalm? 

 
Iom att staden förtätas allt mer så blir det allt svårare att hitta enkla anläggningsalternativ så blir det mer 
viktigt att ha en plan för att inte förekommas och hålla nere investeringskostnaden.
 
 
M V H Jan Åkerstedt
Birkagatan 28A
11339 Stockholm
 
 
 
 


